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Referat frå styremøte, 25/08 2022, kl. 10.00-15.00 på Toftemo, Dovre 
 
Møtet var kombinert med møte med lokallagsleiarar i utfordingsområde med jerv i Oppland 
kl. 14.00-15.00, med møte i rovviltnemnda i region 3 kl. 16.00-17.30 og med ope møte med 
tema omstilling kl. 18.00-21.15 
Innkalla: Knut Evensen, Ola Hareland, Jonny Mathisen, Frode Rudland, Kjell Gudmund 
Svien, Svanhild Holden Gardsteig (forfall) og Pål Kjorstad 
Kopi: Even Sjurrud (møtte) og Anne Terningen 
Andre innkalla: 1. NSG v/Ronald Slemmen (forfall), Marthe Lang Ree (forfall) , Ketil 
Trongmo (møtte på styremøte) og Per Fossheim (møtte etter middag).  
2. Erik Bakken og 1 representant frå alle lokallag i Gudbrandsdalen, som har utfordringar 
grunna jervsona, vart kalla inn i siste sak på styremøte. Dette var lokallaga i 
Norddalen/Ottadalen, Midtdalen og til og med Øyer-Tretten Sau og Geit i Sørdalen. I tillegg 
til Erik Bakken, som hadde søkt og fått lovnad om omstillingsmidlar, møtte òg den andre som 
hadde søkt og fått lovnad om omstillingsmidlar, Kjell Egil Ramstad frå Skjåk 
 
Sak 40/2022: Referatsaker 

- Referat frå styremøte 15/06 2022, godkjent 
- Referat frå styremøte 03/08 2022, godkjent 
- Invitasjon til politisk leiing i SP, om møte 25/08 2022 sendt ut 08/08 2022 
- Invitasjon er òg sendt til lokallaga og beitelaga i Gudbrandsdalen m/jervutfordring 
- Høyring dyrevelferd NSG sendt inn til NSG 08/08 2022 
- Møte m/Aud Hove og Marthe Lang-Ree på Vinstra 10/08 2022, Knut, Ola, Jonny og 

Pål deltok. Tema jervforvaltning, omstilling og møteplanar. Jonny har sendt gode 
argument til Aud for at forvaltninga av jerv skal bli meir reelt ned på bestandsmålet 

- Tillitsmannslista er oppdatert og lagt ut på heimesida, feil leder Lesja Sau og Geit er 
retta opp 

- Møte på Teams 18/08 2022 for sentralt tillitsvalde i NSG, Jonny møtte. Handla mest 
om klima/miljø. Jonny var skeptisk til fokuset på sauehald som ein klimaversting. TB 
og PF i administrasjonen var ueinige. Det er funne arvbarheit på utslepp av metan 

- Møte på Teams 23/08 2022 om omstillingsmøte 25/08 2022, Knut, Jonny, Per 
Fossheim og Pål deltok 

- Møte i rovviltnemnda 25/08 2022 
 

Vedtak: 
- Styret tok informasjonen til etterretning 

 
 
Sak 41/2022: Arbeidsplan 

Delta på styremøte, årsmøte og medlemsmøte i lokallag som spør om det 
Videreføre fadderordninga med lokallaga 
Lokallag Fadder Rapport 

NSG 
Minside Møteinformasjon 

Besøk av 
Anna spesielt 

Austvang Svanhild Gardsteig Nei   Skal slå seg 
saman m/Vang 

Biri Knut Evensen Ja    



Dovre Ola Hareland Nei   Sendt inn 
Etnedal Anne Terningen Nei    
Fåberg Even Sjurrud Nei   Ole Christian 

Myhren har vorte 
vald til leiar. 
Fåberg og 
Gausdal kan òg 
bli slege saman 

Fåvang Jonny Mathisen Ja    
Gausdal Knut Evensen Ja   Ok 
Hadeland Kjell G. Svien Ja    
Heidal Jonny Mathisen Nei  Skal leggjast ned M. organisering. 

Medlemmane kan 
da bli med i anten 
Sel eller Vågå 

Kolbu Kjell G. Svien Ja    
Lesja Jonny Mathisen Nei   Sendt inn 
Lom Ola Hareland Ja    
Nord-Aurdal Svanhild Gardsteig Nei    
Nord-Fron Even Sjurrud Ja    
Nordre Land Kjell G. Svien Ja    
Ringebu Even Sjurrud Ja    
Sel Jonny Mathisen Nei    
Skjåk Ola Hareland Ja    
Slidre Knut Evensen Nei   Må sjekkast 
Snertingdal Anne Terningen Ja    
Søndre Land Anne Terningen Nei    
Sør-Aurdal Svanhild Gardsteig Nei    
Sør-Fron Even Sjurrud Nei   M. organisering 
Toten III Frode Rudland Ja    
Vang Svanhild Gardsteig Nei   Austvang vil bli 

innlemma 
Vardal Frode Rudland Ja    
Vestre Toten Frode Rudland Ja    
Vågå Ola Hareland Nei   Sendt inn 
Østre Toten Frode Rudland Ja    
Øyer-Tretten Knut Evensen Ja    

 
Gjennomføre styremøte etter oppsett plan med saker frå/om Ring 41, geit og OGL 
Planlagde kontaktmøte/regionmøter i 2022/23 og seminar/årsmøte i februar 2023 
Møtekalender 2022/23 pr. nå: 
Dato/Dato frå og til Møte/arrangement og stad Deltakarar frå styret/styret 
07/01 2022 Styremøte på Teams Styret og Pål 
11/01 2022 Møte om påkøyring-plakat i OSG Kjell G, Frode, Jonny, Pål 
14/01 2022 Styremøte på Teams Styret og Pål 
18/01 2022 Styremøte HSG Knut og Pål 
19/01 2022 Møte i valnemnda i OSG på Teams Styret i OSG og Pål 
20/01 2022 Møte i valnemnda i OSG på Teams Styret i Ring 41 og Pål 
31/01 2022 Årsmøte Lesja Sau og Geit Ola 
01/02 2022 Regionmøte i OSG på Teams Styret og Pål 
02/02 2022 Regionmøte i OSG på Teams Styret og Pål 
08/02 2022 Møte om årsmøtet på Teams Knut, Pål og HSG 
15/02 2022 Møte jordbruksforhandlingar, Vinstra Knut, Ola, Jonny og Pål 



16/02 2022 Styremøte på Teams Styret og Pål 
18/02 2022 Styremøte på Gjøvik Styret og Pål 
18.-20/02 2022 Årsmøte og seminar OSG på Gjøvik Styret m/styret i HSG 
22/02 2022 Dialogmøte m/STIN på Teams Knut, Jonny og Pål 
23/02 2022 Møte i prosjekt Nofence, Vinstra Pål 
24/02 2022 Webseminar Nordland, Teams Pål 
07/03 2022 Møte m/NBS i Ringebu Knut 
09/03 2022 Fjellbeiteprosjektet, Fagernes Knut, Kjell G og Pål 
12/03 2022 Årsmøte OBS på Lillehammer Pål 
15/03 2022 Møte i prosjekt dyr på beite, Vinstra Pål 
15.-16/03 2022 Årsmøte NSG, Kløfta Knut, Ola, Jonny og Frode 
16/03 2022 Årsmøte IB på Lillehammer Kjell Gudmund 
17/03 2022 Møte i rovviltnemnda, Lillehammer Jonny 
21/03 2022 Møte i prosjekt Vestre Åmot, Rena Pål 
21/03 2022 Møte m/Journalist i GD, Sør-Fron Knut 
21/03 2022 Medlemsmøte Nordre Land Knut 
24/03 2022 Møte m/STIN og Telespor Pål 
24/03 2022 Møte m/org. i N-Fron på Teams Pål 
29/03 2022 Møte m/Gausdal kommune  Knut og Pål 
30/03 2022 Møte m/NSG og NIOS om sporing Pål 
31/03 2022 Møte m/STIN om prosjekter 2022 På1 
05/04 2022 Møte m/Gausdal kommune/beitelag Knut og Pål 
05/04 2022 Seminar m/Tyr om jordbruksavtala Knut 
06/04 2022 Styremøte, Fåvang Styret 
26/04 2022 Møte om Lesjaprosjektet på Teams Statsforvaltar og Pål 
07/04 2022 Webseminar Findmy  Findmybrukere i Oppland 
08/04 2022 Møte i Prosjekt Nofence, Vinstra Jonny og Pål 
25/04-08/07 2022 Radiobjøllesesong Jonny og Pål 
15.-16/06 2022 Styremøte – besøk + Urbane totninger Styret 
02/08 2022 Møte i Prosjekt GPS-info, Vinstra Jonny og Pål 
03/08 2022 Styremøte, inkl. m/NSG,Vinstra Styret 
10/08 2022 Møte m/leder i rovviltnemnda Knut, Jonny, Ola og Pål 
25/08 2022 Styremøte m/omstillingsmøte, Dovre Styret, lokallag og NSG 
26-28/08 2022 Geitedagar, Ørstad Svanhild 
20/09 2022 Styremøte, HSG og Nortura Styret + avl og gjetarhund 
30/09-01/10 2022 NM i saueklipping, Oppdal Jonny, Lars Rudi(?) ++ 
18/10-19/10 2022 Rep. møte NSG Knut og Pål 
06/10 2022 Lillehammer, likt m/rovviltnemnda  Faglaga 

Oppland/Innlandet 
15/11  og 16/11 Styremøte 15/11, Landbruksråd, 

Innlandet, Lillehammer 
Styret i OSG/HSG 

17/11 2022 Ledermøte på Teams Styret 
Desember 2022 Styremøte Styret 
Januar 2023 Styremøte Styret 
Januar 2023 Regionmøter Styret og lokallaga 
Februar 2023 Styremøte Styret 
24.-26/2 2023 Årsmøte og seminar OSG i Ringebu Styret m/styret i HSG 



 
- Lage 4 (2 og 2 like) beach flagg/rollups m/logo og slagord: «På lag med naturen.» Vi 

må få på plass detaljert plan m/bilete, ansvarsforhold og tidsfrist 
- Lage ferdig teksta til påkøyringsplakaten m/tekst og bilete 
- Oppland Sau og Geit har tenkt på VM i saueklipping før og nå er det snart tida for å 

bestemme om vi skal gå vidare med det. Styret synes det er spanande og avviser det 
ikkje. Det ligg da i korta at vi må ta på oss NM i saueklipping att, truleg alt i 2023 

- Vi har fått forespørjing frå Oppdal v/Rolf Sverre Holum om å leie av scena og grinder 
til NM i saueklipping og ull-handtering 2022 

- Neste styremøte er planlagt på Nortura Rudshøgda 20/09 2022. Her vil vi møte styret i 
Hedmark Sau og Geit, leiar i Ring 41 Peder Leirdal og leiar i ull- og klipperådet i 
NSG, Eirik Kolbjørnshus, leiar i OGL Jon-Einar Høystad og Nortura 

- Møte m/Innlandet Bondelag og Oppland Bonde- og Småbrukarlag må planleggast 
 

Vedtak: 
- Knut legg ut på Facebook at vi vil ha fine bilete til beach flagg/rollups m/tema avl, 

radiobjøller, beite, gjetarhund, sau og geit. Dei som det vert brukt bilete frå får premie 
- Påkøyringsplakaten må følgjast opp, ansvar Frode, Kjell Gudmund og Pål 
- Jonny følgjer opp NM i saueklipping og ull handtering 2023 
- Pål følgjer opp utleia av scene og grinder til NM i Oppdal 
- Styret tok elles informasjonen og vedtaket til orientering 

 
 
Sak 42/2022: Organisasjonssaker 

- Nytt frå NSG v/Ketil Trongmo 
- Styremøte i dei 2 dagane før med tema:  

Dyrevelferdsmeldinga, Oppland Sau og Geit fekk skryt for innspelet sitt 
Gjetarhundsaker er det mykje av, litt støy som vanleg 
Raselaga, blæset og fuglestadbroket har gått ut av NSG – krav om fysisk møte i 
november 
Sentrale råd, evaluering av sentrale råd, manglar framleis svar frå nokre av råda 
Produksjonsregulering av sau/lam, uaktuelt nå, men ha eit verktøy klart som eventuelt 
kan nyttast ved overproduksjon 
Styret fungerer godt 
Utmarksstillinga i NSG er ok i forhold til jordbruksavtale, men det manglar føringar 
og instruks for stillinga 

- Seminarprogram årsmøte og seminar på Spitsbergseter 24.-26/2 2023. I 
utgangspunktet har vi tenkt på beite som hovudtema. Dette vert teke opp på nestew 
styremøte 
 

Vedtak: 
- Styret tok informasjonen til etterretning 

 
 

Sak 43/2022: Geitesaker 
- Svanhild har meldt forfall på møtet da ho er oppteke på geitedagane i Ørsta 
- Geitmøte 15/07 2022 m/geitebønder frå Valdres og Hallingdal m/arrangør Buskerud 

Sau og Geit, Svanhild møtte. Inspirerande møte m/smaker ulike produkt 



 
Sak 44/2022: Avlssaker sau 

- Kåringsplan er sendt ut som utkast: 
Dato: Sted: Avdeling/rase Dommere: Ans. PC-

kåring  
Lørdag 
17/9 

Ringebu NKS, spæl , GNS, 
blæset 

  

Onsdag 
21/9 kl. 17 

Nord-Valdres 
ring 55 

NKS   

Fredag 
23/9 

Dovre kl.15 NKS, spæl, pels, 
GNS 

  

Fredag 
23/9 

Øyer NKS, spæl, suffolk   

Lørdag 
24/9 

Fåvang NKS, spæl, farga 
spæl, blæset, GNS 

  

Lørdag 
24/9 

Toten NKS, suffolk, GNS, 
spæl, farga spæl, pels 

  

Lørdag 
24/9 
 

Lesja NKS, spæl, pels   

Søndag 
25/9 kl. 10 

Hadeland NKS, spæl, GNS, 
pels 

  

Søndag 
25/9 
Kl.10 
 

N.Land 
S.Land 
Sn.dal 

NKS, spæl, farga 
spæl, GNS, blæset, 
pels 

  

Søndag 
25/9 
 

Lom/Skjåk NKS, spæl, farga 
spæl, GNS, pels 

  

Onsdag 
28/9 
 

Sør-Fron 
 

NKS, spæl, farga 
spæl,blæset 

  

Onsdag 
28/9 
Kl.16 

Biri 
 

NKS, spæl, pels   

Torsdag 
29/9 
 

Nord-Fron NKS, spæl, blæset,    

Lørdag 
1/10 

Fåberg 
Gausdal 

NKS, spæl, 
pels,GNS, farga 
spæl,blæset 

  

Lørdag 
1/10 
 

Vågå 
 

NKS, spæl, farga 
spæl, blæset, GNS, 
pels 

  

Søndag 
2/10 

Valdres NKS, spæl, GNS   

Der anna tidspunkt ikkje er oppgjeve så startar kåringane kl. 09:00.  
Kåringsavgift er kr. 150,- per kåra lam. Kåringsavgifta vil vert kravd inn sentralt i etterkant 



- Indeks etter køyring v/innsett, ikkje krav om semin, GS-prøver like mange som i fjor, 
søyelam gratis 

 
Vedtak: 

- Styret tok informasjonen til etterretning 
 
 
Sak 45/2022: Utmarksaker 

- Beitesesongen 2022, ein av dei verre i forhold til jerv, vekter litt tidleg å seia, men 
varierande. Kanskje betre i Norddalen? 

- Hundeskader, sist i  Snertingdal og Skåbu 
- Nokre dobbeltsikrar hunden både med sele og band 
- Påkøyringar, problem med at folk ikkje seiar frå. Vi må sørge for at det kjem ut 

informasjon om at forsikring dekker dyreerstatning på ansvarsforsikring (utan 
nedgang) og kasko på egen bil utan eigenandel 

- Påkøyringar/hundeskader der erstatningsskjemaet er brukt: Nordre Land 3 stk., Vågå 1 
stk. og Øyer 1 stk. Vi bør legge ut oppdatert skjema på nettet 

- Utlendingar med hundar, er det andre krav nå enn før? Dokumentasjon ser ut til å vera 
nok ved at dei har vaksine/attestar på dette frå heimlandet 

 
Vedtak: 

- Styret diskuterte og tok informasjonen til etterretning 
 
 
Sak 46/2022: Rovdyrsaker 

- Rovviltnemnda: Berre 2 ynglingar av jerv er dokumentert i Oppland i 2022. Oppland 
har 10,2% av bestandsmålet i Norge av jerv, men i følgje Rovdata har Oppland pr. 
dags dato 70% av dokumenterte skader i Norge med jerv som skadevaldar 

- 84 dokumenterte jervskader i kommunane Skjåk, Lom, Vågå, Lesja, Dovre, Sel, N-
Fron, S-Fron, Ringebu og Øystre Slidre. Samanhengande skadefellingsløyve i 
Oppland sidan 20/06. Det var bl.a. 5 gjeldande skadefellingsløyve samstundes fyrst 
halvdelen av august 

- 21 dokumenterte gaupeskader har ført til skadefellingsløyve på gaupe i Sør-Aurdal, 
Lom og Gausdal. 1 gaupe påkøyrt og drepe i Sel 08/07 2022 

- 5 dokumenterte bjørneskader i Dovre i 2 omgangar og 2 dokumenterte skader i 
Midtdalen 

- Ulven har førebels vorte stoppa nord og aust for Oppland i tillegg til at 1 ulv vart felt i 
Ringebu 03/05 2022 

- Det har vorte dokumentert 10 skader av kongeørn, der 2 av dei var rein 
- Lisenskvote for ulv i 2022/23 i Oppland vedteke til 5 dyr 
- Andre rovviltsaker: 
- SNO – utfordringar med å få dei ut, utfordringar med vilje til å obdusere sau/lam med 

mark/sterk luft 
- SNO må vera meir aktive med på lisensjakt (restkvote), skadefelling og 

dokumentasjon 
 
Vedtak: 

- Styret tok informasjonen til etterretning 



 
 
Sak 47/2022: Omstillingssaker Lesja og Skjåk 

- Status og siste nytt v/Terje Bø, Miljødirektoratet:  
- Fram til 2010 var det 59 saker der 95% var bjørnerelatert med unnatak saker i 

Hedmark som òg omhandla ulv i tillegg 
- Frå rapport 2011 til forskift i 2015 vart omstillinga sett i meire faste former 
- Erstatning: Mjølkekvote 1000 liter eller kr. 12750,- pr. vf søye 
- 2015-2022: 29 saker i Troms, Nordland, Nord-Trøndelag, Møre og Romsdal, 

Hedmark og nå 2 saker i Oppland 
- Erik Bakken og Kjell Egil Ramstad orienterte om tilfella sine: 
- Dei hadde søkt om omstilling på eige initiativ og trudde sjølve at dei ikkje fekk 
- Dei har prøvd alt av tiltak for å unngå tap, men skadane har berre halde fram eller 

auka 
- Dei har ikkje fått erstatta på langt nær det tapte i åra 
- Dei var båe 2 svært kritiske til at området deira har hatt altfor mykje jerv i forhold til 

det områda eigentleg har som bestandsmål, eller sagt annleis: svært kritisk til 
manglande forvaltning ned på bestandsmålet 

- Ordninga er ikkje lukrativ, men betre enn å berre slutta med sau 
- Lokallaga informerte: 
- Her var både tankar om å kutta ut ordninga og ha ordninga nemnt. Dei fleste meinte 

nok at ordninga var ein fare for sauehaldet/beitebrukarane både på stutt og lang sikt. 
Men nokon meinte òg at så lenge ikkje forvaltninga gjorde arbeidet sitt så laut 
beitebrukarane ha denne ordninga i beredskap. Det møtte representantar frå Ringebu, 
Nord-Fron, Sel, Dovre, Lesja, Vågå, Lom og Skjåk i saka 

- NSG v/Per Fossheim orienterte i saka og ga gode råd og detaljert info om kva, korleis 
og kvifor dette kan skje 

- Det vart òg drøfta og lagt detaljplan for møtet seinare om kvelden 
 
Møtet i saka med start kl. 18.00 og slutt kl. 21.15 føregjekk slik: 
 
Knut Evensen, leder Oppland Sau og Geit var ordstyrar, og ønskte vel møtt og varsla om 
praktiske møtereglar for at alle som ville seia noko fekk tid til det 
Innleiarar var: 
Jonny Mathisen, rovvilt og utmark Oppland Sau og Geit 
Erik Bakken og Kjell Egil Ramstad beitebrukarar og omstillingssøkjarar 
Per Fossheim, beite- og utmarksrådgjevar Norsk Sau og Geit 
Aud Hove, leiar i rovviltnemnda i region 3 
Mariann Skotte, ordførar Lesja 
Alexander Øren Heen, statsekretær i KLD 
 
Elles hadde desse ordet i saka, der nokon kan vera gløymt. Dei fleste stilte spørsmål eller 
hadde kommentarar til Alexander Øren Heen 
Elisabeth Gjems, Innlandet Bondelag 
Ståle Støen, Hedmark Bonde og Småbrukarlag 
Kari Hånsnar, Skjåk 
Bjarne Eiolf Holø, ordførar Lom 
Hans Olav Arnekleiv, Dovre 



Astrid Skomakerstuen Ruste, ordførar Dovre 
Hans Petter Vaberg, Vågå 
Ellen M. Syse, varaordførar Lesja 
Halvard Helland, leiar Oppland Bonde og Småbrukarlag 
Harald Bjørndal, ordførar Vågå 
Arnfinn Beito, Øystre Slidre 
Lars Ole Auglestad, Sør-Fron 
Irene Amundgård, Lesja 
Ketil Trongmo, leiar i Utmarksrådet i NSG 
Lars Rudi, Ringebu 
 
Alexander Øren Heen fekk i tillegg til alle andre spørsmål òg desse spørsmåla av møteleiar: 

1. Var vedtaka om omstillingstilskot i desse 2 sakene som forventa ut frå vedtekne 
rovviltforlik og forskrift? 

2. Treng vi tilgang på omstillingstilskot i forhold til freda rovvilt med bakgrunn i 
rovviltforlika? 

3. Dersom svaret er nei: Korleis legg vi ned ordninga? 
4. Dersom svaret er ja:  
5. Kvifor treng vi omstillingstilskot? 
6. Korleis skal vi forvalta ordninga annleis enn i dag? 
7. Korleis kan vi berga beitenæringa generelt og spesielt i forhold til generasjonsskifte 

med omsyn til storebror i den to-sidige forvaltninga - manglande rovviltforvaltning 
ned på bestandsmål? 

8. Korleis skal vi oppnå målsetjinga om at all skade freda rovvilt gjer skal erstattas? 
9. Kvifor følgjer ikkje politikarane opp vedtaka sine i praksis? Har vi ikkje sett det i alle 

år: forskifter og forskriftsendringar snur opp og ned på Stortingsvedtak  

Øren Heen sa bl.a. dette om saka:  

- Det er eit svært konfliktfylt tema 
- Handlingsrommet må brukast 
- Rovviltforliket må følgjast 
- Vi må ha det rovviltforliket vi har, vi kan ikkje vita om eit eventuelt nytt rovviltforlik 

nødvendigvis vert betre i dagens Storting 
- Behov for å gå igjennom forskrifta og diskutera Statsbudsjettet 
- Invitera til vidare prat og diskusjon om saka 
- Prioritet 1: Koma ned på bestandsmålet av jerv 
- Rovviltnemnda har heimel til å endra sonene for jerv 
- Tal jerv/bestand av jerv ligg oversikteleg i Rovdata. Det er eit vel innarbeida system 

som ligg bak 
- Forvaltninga er ope, offentleg og alle har rett til innsyn 
- Målretta og ekstraordinære uttak hjelper 

 
- Vi kan ikkje detaljføra alt som vart sagt på møte, men det var fleire gripande innlegg 

med nokså like historier om tap, skadar, manglande erstatning og manglande 
forvaltning 
 



- Aud Hove, Per Fossheim og Jonny Mathisen hadde i tillegg til innleiing ord i saka att 
seinare i debatten 
 
I tillegg møtte av dei vi hugsar: Ordførar frå Sel, 2 frå Mattilsynet, Bente Odlo frå 
LMD, presse Rovdyr.org og lokalavisa Vigga,  

Sak 48/2022: Gjetarhundsaker 
- Forventing, søkjer om gjetarhund 2025, Arnfinn Beito, kasserar-rolle OSG 
- Styremøte måndag eller tysdag 29/08-30/08 
- Beredskapsgrupper gjetarhund, Jon-Einar Høystad har ansvar 

 
Vedtak: 

- Styret diskuterte og tok informasjonen til etterretning 
 

 
Sak 49/2022: Oppland Radiobjøllelag 

- Telespor: Ok nå, men var ustabile m/sending og alarmer til omlag 15/7 
- Findmy: Seminar 29/08 kl. 13.00 og 30/08 kl. 20.00, 2 nye produkt: 

Modell Blå: bruker mobilnett for å sende meldingar, send link 
Modell Rød: Bruker mobilnett for å sende meldingar og bytter til satellitt i områder 
utan mobildekning 
Nofence går greit, men det tyder på at fjorårets modell var litt meire ustabil 

- Prosjekt:  
Vestre Åmot: Einingane har fungert godt, med unnatak av alarmfunksjon 
Nofence Midtdalen: Einingane har fungert godt 
Skjåk, Lesja (Bakken) og Lordalen: Desse kjem vi tilbake til. Men Telespor Lora hos 
Erik Bakken har òg i år vore så som så med alarmfunksjon og stopp 

- Økonomi, 30 ubetalte fakturaer pr dato, og i tillegg ventes med Smartbjellafakturaer til 
vi får sjå kva vi kan fakturere for 
Ventar underskot på kr.150.000-250.000, men vi klarer å gjera opp for oss 

- Neste år: tidleg fakturering 
 
Vedtak: 

- Styret diskuterte og tok informasjonen til etterretning 
 

 
Sak 50/2022: Eventuelt 

- Prosjekt GPS-info i Nord-Fron vart vedteke å kunne delast med Innlandet Bondelag 
v/Ola Robøle 

 
 
Dovre, 24/08 2022, Pål Kjorstad, sekretær 


